

《第二语言学习研究》第十六辑

(2023年6月)

目 录

· 研究论文 ·

- 目标导向模式下高中生自主学习能力和英语阅读成绩关系研究
..... 曹荣平 闫冠洁 韩晓雨 牟超 (1)
- 赋权增能型英语课堂教师反馈效用研究
——以“个性化英语学习”课程为个案..... 刘浩 (17)

· 研究综述 ·

- 续论的社会文化理论阐释..... 胡海峰 (27)
- 基于元分析的二语程式语教学干预成效研究
..... 武和平 李乐 廉静 王晓菲 (37)
- 国际计算机辅助英语教学研究动态..... 王佳 李丹丽 姜大雨 (55)
- 国内外二语心理词汇研究的进展与趋势..... 陈士法 王奕然 (74)
- 概念迁移研究现状及研究热点可视化分析..... 程向莉 胡鑫 (87)

· 书评 ·

- 产出导向，学用一体
——《产出导向法：中国外语教育理论创新探索》评介
..... 刘浩 张文忠 (104)
- 《二语习得中的产出—理解接口：编码—解码集成模型》述评
..... 孟丽 尹洪山 (110)

英文摘要..... (117)

格式体例..... (120)

版权声明：

本刊已被中国学术期刊网络出版总库及CNKI系列数据库收录，如作者不同意被收录，请在来稿时向本刊声明，本刊将作适当处理。

Second Language Learning Research

Number 16

June 2023

Empirical Studies

- Relationship between Chinese high school students' English learning autonomy and English reading performance: A study based on achievement goal-oriented theory *Rongping Cao, Guanjie Yan, Xiaoyu Han & Chao Mou* (1)
- Investigating the effectiveness of teacher feedback in empowered English course: A case study of Individualized English Learning *Hao Liu* (17)

Review Articles

- Interpreting the *xu*-argument with Sociocultural Theory *Haifeng Hu* (27)
- A meta-analysis study on the effectiveness of L2 formulaic language teaching interventions..... *Heping Wu, Le Li, Jing Lian & Xiaofei Wang* (37)
- A review of international studies on computer-assisted English language teaching *Jia Wang, Danli Li & Dayu Jiang* (55)
- The advances and trends in L2 mental lexicon studies *Shifa Chen & Yiran Wang* (74)
- A visual analysis of research on conceptual transfer:
The status quo and research foci..... *Xiangli Cheng & Xin Hu* (87)

Book Reviews

- Integrating learning and using in Production-Oriented Approach: A review of *Production-Oriented Approach: Developing a Theory of Foreign Language Education with Chinese Features* *Hao Liu & Wenzhong Zhang* (104)
- A review of *The Production-Comprehension Interface in Second Language Acquisition: An Integrated Encoding-Decoding Model* *Li Meng & Hongshan Yin* (110)
- Abstracts of Major Papers.....(117)
- Submission Guidelines.....(120)